
 

 

 

1. Internationale Salzburger Open Meister-
schaft Doppelminitrampolin 

 
Datum: Sonntag, 14.4.2024 
 
Veranstalter: Turnsport Salzburg 
    ZVR: 775056186 
 
Veranstaltungs-ORT:  ULSZ Rif, Hartmannweg 4, 5400 Hallein 
 
Organisation:   Mag. Ingrid Hemedinger,  

Spartenreferentin Trampolin 
trampolinsalzburg@gmail.com 
mobil: 0676 7395394 

 
Teilnahmeberechtigt:  
Alle Mitgliedsvereine von Turnsport Österreich, sowie Vereine, die Mitglied in Mit-
gliedsverbänden der FIG sind. 
 
MELDUNG: bis 2.4.2024 
Die namentliche Meldung mit Jahrgang, Schwierigkeitsklasse, Verein hat per 
Excel-Vorlage und E-Mail, an trampolinsalzburg@gmail.com zu erfolgen.  
Abgabe der Startkarten bis 13.4.2024 um 20 Uhr  
 
NENNGELD:  € 15,00- pro Teilnehmer*in aus Mitgliedsvereinen von Turnsport Salz-
burg, € 25 pro Teilnehmer*in aus anderen Bundeländern, Nationen und aus Gast-
vereinen. 
 
Bei Nachnennungen verdoppelt sich das Nenngeld. 
 
Für das Nenngeld wird eine Rechnung ausgestellt, der Betrag ist auf das Konto 
von Turnsport Salzburg, auf der Salzburger Sparkasse, IBAN: AT 58 2040 4000 0002 
5494 zu entrichten, 
 
Wertungsrichter*innen: jeder Verein hat bei der Meldung mindestens eine*n Wer-
tungsrichter*in, ab 7 bis 12 Teilnehmer 2 Wertungsrichter*innen, ab 13 Teilneh-
mer*innen 3 Wertungsrichter*innen mit adäquater Ausbildung zu nennen, sonst 
ist eine Gebühr von € 150,-- pro fehlendem*r Wertungsrichter*in zu zahlen. Ausge-
nommen sind Turnsport Salzburg-Mitgliedsvereine die seit der letzten Wertungs-
richter-Ausbildung neu in den Sport einsteigen.  
 
Trampoline:  
Double-Mini-Tramp ULTIMATE FIG DMT 6x6 
 
Austragungsmodus: 
Der Bewerb richtet sich grundsätzlich den dem FIG -Reglement, mit folgenden 
Ausnahmen: 
Der Bewerb wird in Schwierigkeitsklassen altersoffen ausgetragen, um in den ein-
zelnen Klassen eine gute Konkurrenzsituation zu erhalten. Die angegebenen 
Schwierigkeiten ergeben sich aus der Summe der beiden Pässen in der Qualifika-
tion: 
 



 

 

Klasse A: Schwierigkeit 8,1 und höher 
Klasse B: Schwierigkeit 3,1 bis 8,0 
Klasse C: Schwierigkeit max. 3,0 
 
Sollte in einer Schwierigkeitsklasse die erforderliche Mindestschwierig-
keit nicht erbracht werden, dann wird für jedes fehlende Schwie-
rigkeits-Zehntel 1 Punkt Penalty in Abzug gebracht. 
 
Im Finale 1 starten 75% der Teilnehmenden jeder Klasse, mind. 4 
und max. 8 Personen (abgerundet). Im Finale 2 starten mind. 4 Aktive. Sollten im 
Finale 1 bereits nur 4 Aktive am Start sein, so absolvieren alle 4 Finale 1 und Finale 2 
 
Finale 1 und 2 wird grundsätzlich „ab null“ gewertet, das heißt die Punkte aus der 
Qualifikation werden nicht mitgezählt.  
Ausnahme: sind 6 oder weniger Teilnehmende am Start in einer Startklasse, dann 
werden alle 4 Pässe zusammengezählt (2x Qualifikation, Finale 1, Finale 2) 
 
Bei wenigen Anmeldungen in einer Startklasse, kann der Veranstalter von die ge-
trennte Geschlechterwertung aufheben und eine mixed Wertung durchführen.  
 
Siehe auch Zusatzregeln CoP DMT Turnsport Austria.  
 
Bekleidungsvorschriften: Es kann neben den Trikots auch mit engen Hosen und 
eng-anliegendem T-Shirt gesprungen werden. 
 
VORLÄUFIGER ZEITPLAN: 
9.30 Uhr Einspringen  
10.00 Uhr Besprechung Wertungsrichter*innen  
11.30 Uhr Qualifikation und Finale Einzel, Synchron  
16.00 Uhr Siegerehrungen 
Der genaue Zeitplan wird nach Nennschluss bekannt gegeben.  
 
HAFTUNG: Die Teilnahme erfolgt auf eigene Gefahr. Die Teilnehmenden müssen 
im Verein versichert sein. Der Veranstalter übernimmt keinerlei Haftung für Unfälle 
oder abhanden gekommene Gegenstände.  
 
DATENSCHUTZ: Mit der Anmeldung erklärt sich alle gemeldeten Personen damit 
einverstanden, dass auf der Veranstaltung aufgenommene Fotos und Videos von 
Turnsport Salzburg für Berichterstattungen und zu Werbezwecken verwendet 
werden dürfen. Weiters stimmt jede*r Teilnehmende zu, dass Wettbewerbsergeb-
nisse inkl. Namen, Rang, Foto und Jahrgang veröffentlicht werden dürfen.  
 
SAFEGUARDING: es ist während des Bewerbes ein Safeguarding-Officer in der Hal-
le, wohin sich bei Bedarf Betroffene melden können. Name und Kontakt sind in der 
Halle ausgehängt. 
 
Für den Veranstalter 
 
 
 
 
 
Ingrid Hemedinger 
05.02.2024 



 

 

 
1.  Int. Open Salzburg Regional Championships  
Double-Mini-Trampoline 
 

Date: Sunday, 14. 4. 2024 

 

Organizer: Turnsport Salzburg 

ZVR: 775056186 

 

Venue: ULSZ Rif, Hartmannweg 4, 5400 Hallein 

 

Organisation: Mag. Ingrid Hemedinger, 

trampolinsalzburg@gmail. com 

mobile: 0676 7395394 

 

ELIGIBLE TO PARTICIPATE: 

All member clubs of Gymnastics Austria, as well as clubs that are members 

of member associations of FIG. 

 

REGISTRATION: until 2. 4. 2024 

The name notification with year, difficulty class, club has to be made by 

Excel template and e-mail to trampolinsalzburg@gmail. com. 

Delivery of start tickets by 13. 4. 2024 at 8 p. m. 

 

ENTRY FEE: € 15,00- per participant from member clubs of Turnsport 

Salzburg,  

€ 25 per participant from other federations and host clubs. 

 

In the case of delayed entry, the nominal amount is doubled. 

 

An invoice will be issued, payable to the account of Turnsport Salzburg, at 

the Salzburger Sparkasse, IBAN: AT 58 2040 4000 0002 5494, 

 

Judges: each club has to name at least one judge, from 7 to 12 participants 

2 judges, from 13 participants 3 judges with adequate license, otherwise a 

fee of € 150,- per missing judge has to be paid. Excluded are gymnastics 

Salzburg member clubs that have entered the sport since the last judges’ 

exams. 

 

Trampolines: 

Double-Mini-Tramp ULTIMATE FIG DMT 6x6 

 

The competition is based on the FIG regulations, with the following 

exceptions: 

The competition is held in difficulty classes, open to all ages, in order to 

maintain a good competitive situation in the individual classes. The given 

difficulties result from the sum of the two passports in the qualification: 

 

Class A: difficulty 8. 1 and above 

Class B: difficulty 3,1 to 8,0 



 

 

Class C: difficulty max. 3. 0 

 

In case of small registrations numbers in a starting class, the 

organizer can cancel the separate gender scoring and 

implement mixed scoring in that class. 

If the required minimum difficulty is not reached, then 1 

point penalty will be deducted for each missing tenth of 

difficulty. 

 

In final 1, 75% of the participants of each class will start, minimum. 4 and 

max. 8 athletes (rounded). In the final 2 start at least four athletes. If in final 

1 are already only 4 active participants at the start, then all 4 will complete 

final 1 and final 2 

 

Finals 1 and 2 are scored “from zero”, that means the points from the 

qualification are not counted. 

Exception: if there are 6 or less participants at the start in a starting class, 

then all 4 passes are added together (2x Qualification, Final 1, Final 2) 

 

See also additional rules CoP DMT Turnsport Austria. 

 

Dress code: in addition to the official competition clothes, you can also 

jump with tight pants and a tight-fitting T-shirt. 

 

PROVISIONAL TIMETABLE: 

9. 30 a. m. 

10. 00 a. m. judges meeting 

11. 30 a. m. qualification and finals 

4 p. m. awards ceremony 

The exact timetable will be announced after the registration. 

 

Participation is at your own risk. The participants must be insured. The 

organizer assumes no liability for accidents or lost items. 

 

Data protection: By registering, all registered persons agree that photos 

and videos taken at the event may be used by Turnsport Salzburg for 

reporting and advertising purposes. Furthermore, each participant agrees 

that competition results incl. name, rank, photo and year of birth may be 

published. 

 

Safeguarding: There will be a safeguarding officer in the venue during the 

whole competition, who can be contacted if necessary. Name and contact 

details are posted in the gym. 

 

 

Sincerely yours,  

 

Ingrid Hemedinger 

05. 02. 2024 



 

Vienna, 2023-02-23 

 

 

 

Authorization Of An International 

Gymnastics Event in Austria 

 

As official national member federation of the International Gymnastics Federation (FIG) we 

herewith confirm that the 

 

International “Salzburg Open Championship” in Double Mini 

Trampoline Gymnastics, Rif-Hallein/AUT, 14th April 2024 

 

is an approved event, which, according to the current FIG rules, is licenced by the Austrian 

Gymnastics Federation. 

 

We would be very happy about numerous international participants from other FIG 

member federations. 

 

For further communication please be so kind to directly contact the organizer’s address, 

you will find on the event invitation. 

 

 

         

Robert Labner 

Sectetary General 


